
REDUCING FRICTION SPARKS
                             -ESD LEADER

Add: No. 1, Liujia Xinxing, Hengli Town, Dongguan City,Guangdong Province.
地址：广东省东莞市横沥镇六甲新兴东路1号（东莞耐格美二厂）

地址：广东省东莞市常平镇白石岗池田东路9号（东莞耐格美一厂）

深圳市龙华区福城街道洗屋居民小组132号

No.9

Web/

Web/

Web/

Web/

2024年03月



企业愿景：
创行业首选品牌、出世界一流板材。

企业使命：
服务客户、成就价值。

企业价值观：
态度决定一切、技术决定未来。

经营理念：
感恩、激情、诚信、创新、共赢。

经营方针：
实践是检验真理的唯一标准。



东莞市耐格美塑胶制品有限公司成立于2004年，总部位于广东省东莞市横沥镇，是
国内防静电及特种工程塑胶板棒材行业的先驱企业之一，致力于设计、研发、生产、销
售和服务的综合型企业。

公司以质量为本，公司累计获得国家颁发的30多项发明及实用新型专利证书，于
2015年通过ISO9001质量管理体系认证，2017年荣获国家高新技术企业称号，并在
2024年1月荣获广东省专精特新中小企业称号。

耐格美在苏州、深圳、武汉设立了多家分公司，2019年在江西赣州建立了自动生产
线的板材棒材生产基地。此外，在全国各地设立了数十家一级代理商，产品远销东南亚
、欧美及非洲等国家和地区。

我们拥有200多台进口塑胶生产设备，厂房面积达40000平方米，职工人数200人，
拥有多名高新技术人才，年生产能力达8000吨。我们的主要产品包括防静电、导电及绝
缘PEEK、PEI、PPS、PET、POM、PA、PC、ABS、PU、PPO等特种工程塑胶板材和
棒材产品，广泛应用于电子、半导体、新能源、医疗、军工、航空等领域。

公司秉承“态度决定一切，技术决定未来”的企业价值观，以感恩、激情、诚信、
创新、共赢的经营理念为指引。未来，我们将以更专业的服务，成为高端智造领域最可
信赖的合作伙伴。

Dongguan Noegem Plastic Products Co., Ltd., established in 2004, is headquartered in 
Changping Town, Dongguan City, Guangdong Province. As a pioneer in China's anti-static and 
special engineering plastic plate and rod industry, we are committed to providing integrated 
services including design, research and development, production, sales, and customer support.

Our commitment to quality is evident through our accumulation of over 30 national patents 
for various inventions and utility models. We obtained ISO9001 quality management system certi-
fication in 2015 and were recognized as a national high-tech enterprise in 2017. In January 2024, 
we were honored with the title of Guangdong Provincial Specialized, Refined, Special, and New 
Small and Medium-sized Enterprise.

With branches in Suzhou, Shenzhen, and Wuhan, and a production base equipped with 100 
automatic sets for sheet and rod production in Ganzhou, Jiangxi Province, we ensure efficient 
and top-notch quality products. Our extensive network includes dozens of primary agents nation-
wide, and our products are exported to Southeast Asia, Europe, America, Africa, and other 
regions.

We operate with over 200 sets of imported plastic production equipment in a workshop 
spanning 45,000 square meters, with more than 200 employees and a team of high-tech talents. 
With an annual production capacity exceeding 8000 tons, our main products include anti-static, 
conductive, and insulating materials such as PEEK, PEI, PPS, PET, POM, PA, PC, ABS, PU, and 
PPO.

Widely utilized in electronics, semiconductor, new energy, medical, military, aviation, and 
other industries, our products meet the highest standards of quality and reliability. We adhere to 
the corporate values of gratitude, passion, integrity, and innovation, striving for win-win coopera-
tion.

Our vision is to become the most trusted partner in high-end manufacturing by providing 
professional services and shaping the future of the industry.



3月

4月

10月

东莞市耐格美PET板棒材大量投产
A larfe number of PET board rods in Dongguan 
City have been put into production 

江西耐格美办公大楼启用全线完工 
Jiangxi Naigemei office building is fully opened and completed 

东莞市耐格美PPS板棒材大量投产
A larfe number of PPS board rods in Dongguan 
City have been put into production 

雅士国际橡塑展（深圳）
Participated in Yashi International Rubber and Plastic
Exhibition(Shenzhen) 

东莞耐格美二厂

1月 东莞耐格美二厂投入使用
Dongguan Negmei No. 2 Factory is put into use

4月

8月

9月

参加雅士国际塑胶展（深圳）
Participated in Yashi International Rubberand Plastic 

Exhibition(ShenZhen)
参加半导体设备展（江苏无锡）

Participated in the Semiconductor Equipment Exhibition
(Wuxi, Jiangsu)

参加国际机电博览会（湖北武汉）
Participate in the International Electromechanical Expo

(Wuhan, Hubei)

Dongguan Negmei No. 2 Factory

Add: No. 1, Liujia Xinxing, Hengli Town, Dongguan City,Guangdong Province.
0769-81088611

13688965696（王副总经理）

广东省东莞市横沥镇六甲新兴东路1号



国家专精特新认定
National Accreditation for Specialized,
Sophisticated,and Innovative Enterprises



公司环境/展厅

展厅
Exhibition hall



静电是一种处于静止状态的电荷
，通常指因不同物体之间相互摩擦而
生产在物体表面所带来的正负电荷。

静电放电：指具体有不同静电电
位的物体由于直接接触或静电感应所
引起的物体之间静电电荷的转移，通
常指在静电电场的能量达到一定程度
之后刺穿其中间介质而进行放电的现
象。

塑料都属于高分子材料，在末做

任何处理的情况下其表面电阻或体积

电阻都大于

1012次方以上，因此赋予了塑料

材料的良好绝缘性能。而正由于这种

原因它极易产生静电，因为塑料及其

制品在生产、搬运 接触、分离、摩擦

、碰撞，介入电磁感应场合都是及其

可能，甚至是决不可能避免这些场合

，这就带来了静电的产生因素。

Static electricity is an electric charge in a static 
state, which usually refers to the positive and nega-
tive charges generated on the surface of an object 
due to the friction between different objects.

Electrostatic discharge: refers to the transfer of 
electrostatic charges between objects caused by 
direct contact or electrostatic induction of objects 
with different electrostatic potentials. It usually refers 
to the phenomenon of piercing the intermediate 
medium after the energy of the electrostatic electric 
field reaches a certain level.

Plastics are all high-molecular materials, and 
their surface resistance or volume resistance is 
greater than the 1012 power without any treatment, 
which gives the plastic material good insulation prop-
erties. And because of this reason, it is very easy to 
generate static electricity, because plastic and its 
products are extremely possible in production, 
handling, contact, separation, friction, collision, and 
electromagnetic induction. It is even impossible to 
avoid these occa-sions. This brings about the factor 



Multi-functional friction test machine Olympus EPOCH 650 Flaw Detector

型号：PRS-801

多功能摩擦实验机 探伤仪



PET系列

ABS-B系列

PPS-S系列

PU系列（优力胶、聚氨酯）  

PPS Series PET Series

PU  Series

PPO系列(聚苯醚） PPO Series POK系列（聚酮） POK Series
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定制一吨起
Customised 
from one ton

透明定制
Transparent 

customisation
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